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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 4 juni 
2020

Voorzitter : Fons Hopman 
Commissiegriffier : Anita Mooij

Aanwezige commissieleden: Michel Engelsman (Heiloo-2000), Brenda Bruin (VVD), Roman 
van der Lee (D66), Ellen Jorna (CDA), Annemarieke Nierop 
(PvdA), Peter Rood (GBH), Matthijs de Moel (Heiloo Lokaal)

Gasten : ph Beens, ambtelijke ondersteuning: mevrouw Y. Kersten, 
mevrouw N. Beentjes, mevrouw B. Pols

Afwezig                     : --

1. Agendavaststelling 
PvdA stelt voor om de Algemene Subsidieverordening niet vanavond te behandelen. Geeft aan dat 
de beantwoording tot nog meer technische vragen heeft geleid en stelt voor om een 
raadsinformatieavond over dit onderwerp te houden. 
De commissie haalt het agendapunt Algemene Subsidieverordening van de agenda en verzoekt 
de griffie om een raadsinformatieavond te organiseren.

(Opm griffie: 25 augustus is de raadsinformatieavond over dit onderwerp gepland. Het hangt van 
de maatregelen af of dit een digitale of een fysieke bijeenkomst wordt. Hier wordt de commissie 
nog over geïnformeerd). De Algemene Subsidieverordening wordt behandeld in de commissie van 
september en in de raadsvergadering van oktober).

2. Inspreekrecht
Er zijn vanavond geen insprekers.

3. Mededelingen 
a. voorzitter
De voorzitter geeft aan dat dit de laatste commissievergadering voor het zomerreces is. De 
eerstvolgende commissievergadering staat gepland op 14 september. Er staan een aantal 
tussentijdse bijeenkomsten in de zomer gepland om de raads- en commissieleden door een lid van 
de Taskforce bij te praten over de Coronamaatregelen. Data zijn 6 juli en 17 augustus

(08-06, opm griffie: in overleg met de voorzitter is voor een raadsinformatieavond gekozen zodat 
alle geïnteresseerde raads- en commissieleden aanwezig kunnen zijn en vragen kunnen stellen).

b. portefeuillehouders
Ph Beens zegt dat de aanvraag van de parkeerontheffing van Stichting Trefpunt is afgewezen 
omdat Stichting Trefpunt geen zorginstelling is. Er zijn deze week een aantal oplossingen aan het 
Trefpunt voorgelegd om ervoor te zorgen dat deze auto, de Trefpunt Express, overal kan parkeren. 

c. commissieleden
Hier wordt geen gebruikt van gemaakt.

d. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein
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De heer Engelsman zegt dat deze klankbordgroep op dit moment stil ligt. Stuurt een mail aan alle 
leden om de klankbordgroep weer op te starten.

e. Toezeggingenlijst 
Mevrouw Bruin vraagt over toezegging 2020-05/89 over de Coronamaatregelen wanneer de 
commissie een eerste terugkoppeling kan verwachten.
Vraag is bij punt 3.a beantwoord. 

TER ADVISERING

04. Loonkostencompensatie gesubsidieerde instellingen Heiloo 
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd. 

Voorstel
1. Voor tenminste de jaren 2020 t/m 2023 de hoogte van de loonkostencompensatie en indexering 
voor de genoemde vijf maatschappelijke organisaties te berekenen volgens de in het raadsvoorstel 
genoemde uitgangspunten.
2. Het subsidieplafond van het programma Een sociale en vitale gemeente voor 2020 structureel te 
verhogen met € 31.225 en het subsidieplafond van het programma Een aantrekkelijke gemeente 
voor 2020 structureel te verhogen met € 11.208 voor
het compenseren van de stijging van de lonen als gevolg van cao-ontwikkelingen.
3. Dit bedrag van € 42.433 voor 2020 ten laste te brengen van de algemene reserves en deze 
gevolgen op te nemen in 1ste firap/kadernota.
4. De financiële consequenties van dit besluit te verwerken in de kadernota en de meerjarenraming 
2021 e.v. jaren.

Bespreking commissie
GBH vindt het niet duidelijk hoe de looncompensatie wordt berekend. Zegt dat een eenmalige 
subsidie nodig zou zijn om al het oude zeer bij Stichting Trefpunt op te ruimen. Vraagt hoe het 
staat met de steun aan de instellingen in verband met de Coronacrisis.
VVD heeft de cijfers niet in Excel ontvangen. Vindt dat de ph gehoor heeft gegeven aan de 
opmerkingen van de commissieleden. Gaat akkoord met het voorstel. Zegt dat de bedragen voor 
de Coronacrisis niet nu ter discussie staan. 
CDA vindt dat met dit voorstel wordt voldaan aan de uitvoering van de motie.
PvdA maakt zich druk over de proceskosten. Is benieuwd naar de ambtelijke uren die zijn besteed. 
Zegt dat, als dit de uitwerking van de motie is, de PvdA de steun voor de motie intrekt. Benadrukt 
het uitgangspunt om het huidige voorzieningenniveau te handhaven. Is ervan overtuigd dat dit met 
het voorgestelde scenario niet het geval is.  
Heiloo Lokaal vindt dat met dit voorstel nu wel aan de systematiek zoals deze beoogd is, wordt 
voldaan, al heeft spreker er de voorkeur voor om uit te gaan van de werkelijke loonkosten. Vindt, 
nav de brief van Stichting Trefpunt, dat de gemeente in gesprek moet gaan met Stichting Trefpunt 
om te bekijken of het grote verschil tussen werkelijke loonkosten en gesubsidieerde loonkosten 
reparabel is.
Heiloo-2000 steunt dit voorstel. Zegt dat de maatregelen voor de Coronacrisis binnen het 
noodfonds vallen. 
D66 steunt de opmerking dat het een ingewikkeld verhaal is. Benadrukt dat D66 het heel belangrijk 
vindt dat de gemeente een goede relatie onderhoudt met de maatschappelijke instellingen die 
taken voor de gemeente uitvoeren. Vraagt waarom de bibliotheek dit voorstel niet steunt. Vindt het 
pijnlijk dat er nu nog steeds twee grote organisaties in Heiloo zijn die zich zorgen maken. 
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Ph Beens vindt het heel belangrijk om een goede samenwerking met de organisaties in Heiloo te 
hebben. Benadrukt dat de gemeente en de organisaties altijd met elkaar in gesprek gaan als er 
zorgen zijn. Legt over de systematiek uit dat in de praktijk de periodieke loonkosten zich wel 
uitmiddelen. Zegt dat er geen uren bijgehouden zijn. 
Ph gaat in op de situatie van Stichting Trefpunt en de Bibliotheek. Legt uit dat de bibliotheek 
moeite heeft om de abonnementen te verhogen terwijl het aantal leden terugloopt. Gaat ervan uit 
dat de bibliotheek het voorliggende voorstel omarmt. Ph zegt dat de brief van Stichting Trefpunt los 
kan worden gezien van de loonkostencompensatie. Ph geeft aan dat de gemeente nog in gesprek 
gaat met stichting Trefpunt over de geuite zorgen. Ph weet zeker dat de organisaties in Heiloo met 
dit voorstel geholpen zijn. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. GBH vindt de berekening een principiële kwestie en noemt dit als 
bespreekpunt. PvdA wacht de reactie van de bibliotheek af. Kondigt een technische vraag aan 
over het aantal ambtelijke uren. D66 is benieuwd naar de reactie van de bibliotheek. Neemt het 
stuk mee terug naar de fractie.  

(08-06, opm. griffie: inmiddels heeft PvdA aan de griffie laten weten dat dit onderwerp, nu de 
bibliotheek heeft aangegeven akkoord te zijn met de loonkostencompensatie, wat de PvdA betreft 
een hamerstuk is).

05. Algemene subsidieverordening gemeente Heiloo
Dit onderwerp is van de agenda gehaald.

06. Gemeentelijke visie integrale kindcentra
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

Voorstel
1. In te stemmen met de uitgangspunten van de gemeentelijke visie op integrale kindcentra (IKC) 
te weten:
a) de rol van de gemeente is in faciliterend op de procesvorming en verbinding, afhankelijk van de 
situatie en gemeentelijk belang kan voor een andere rol worden gekozen;
b) de gemeente financiert de huisvesting van (commerciële) activiteiten zoals de kinderopvang 
niet, maar laat dit bij het schoolbestuur;
c) wanneer het gaat om het huisvesten van partijen die een maatschappelijk belang dienen, wordt 
aangesloten bij de regels zoals gesteld in het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs (IHP) van de 
gemeente.

Bespreking commissie
Alle fracties zijn voorstander van Integrale Kindcentra (IKC).
PvdA vindt een IKC vooral goed voor kinderen die het thuis moeilijk hebben. Vraagt waarom de 
gemeente een faciliterende rol aanneemt en niet de regisserende rol. Vindt dat het breder dan 
alleen huisvesting getrokken moet worden. 
Heiloo-2000 kan zich vinden in de faciliterende rol. Is van mening dat met de kennis, kunde en 
verantwoording de besturen beter de inhoud kunnen vormgeven dan de gemeente. 
D66 vindt het een goed opgesteld stuk en steunt de faciliterende rol van de gemeente. Is van 
mening dat er wel iets meer enthousiasme in het stuk had gemogen.
VVD vindt het een goed idee dat partijen zelf met ideeën kunnen komen.
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CDA maakt complimenten voor de notitie. Vindt het heel mooi dat er verenigingen en kunst- en 
cultuurorganisaties kunnen aansluiten. 
GBH onderschrijft het belang van een IKC. Ziet de gemeente liever in een meer regisserende rol.
Heiloo Lokaal vindt de rol van de gemeente wat afwachtend. Stelt een aantal vragen aan de ph 
over hoe de situatie nu Heiloo is. Heeft behoefte aan een raadsinformatieavond over dit 
onderwerp.

Ph Beens geeft aan dat de schoolbesturen in Heiloo om een visie gevraagd hebben. Het is de 
wens van de scholen om een doorgaande lijn van nul tot twaalf te kunnen aanbieden. Geeft aan 
dat de faciliterende rol een bewuste keuze is. Vindt dat de gemeente zich niet met de inhoud van 
het onderwijs moet bemoeien maar gaat wel in gesprek met de schoolbesturen hoe de wensen 
van de scholen gefaciliteerd kunnen worden. Vindt het belangrijk om deze rollen gescheiden te 
houden. Geeft aan dat er in Heiloo wel wat initiatieven zijn maar dat er nog geen volledige IKC is. 

Advies commissie
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 15 juni 
2020 als bespreekstuk. PvdA wil onderzoeken of het wel realistisch is of een IKC in Heiloo van de 
grond komt –meer dan samenwerking tussen kinderopvang en onderwijs alleen- als de gemeente 
alleen een faciliterende rol speelt. GBH neigt naar hamerstuk maar vindt de rol van de gemeente 
een bespreekpunt. 

(08-06, opm griffie: inmiddels heeft PvdA aan de griffie laten weten dat dit onderwerp wat de PvdA 
betreft een hamerstuk is. PvdA is bij nader inzien van mening dat een regisserende rol echt door 
de ph ondersteund moet worden omdat dit anders slechts een voornemen op papier is. Vindt het 
weinig zin hebben om deze discussie in de raadsvergadering over te doen).

TER BESPREKING 

07. Bespreeknotitie PvdA Vermindering administratieve lastendruk
Portefeuillehouder Beens is bij dit punt uitgenodigd.

PvdA geeft aan dat er het afgelopen half jaar overleg is geweest met raadsfracties van PvdA, GL, 
SP en lokale partijen uit 18 gemeenten uit NHN. Dit heeft geleid tot voorliggende stuk. 
Licht de bespreeknotitie toe en geeft aan in de raadsvergadering van 15 juni hier een motie over in 
te dienen.

Standpunt commissie
VVD is absoluut voor vermindering van de lastendruk. Vindt dat de ph al goed bezig en dat er ook 
landelijk aandacht voor is. Adviseert de PvdA om de motie niet te dwingend te formuleren.
Heiloo-2000 leest in het stuk van Berenschot dat er ook veel extra administratieve druk komt van 
de elektronisch patiëntendossiers (EPD) en de zorgverzekeraars. 
Heiloo Lokaal spreekt waardering uit voor de kwaliteit van de Nota en de aanzet van deze 
discussie. Vindt de verantwoordingswijze het belangrijkste punt. 
GBH vindt dat de ph een positieve inzet toont op dit dossier. Ziet de motie als steun in de rug van 
de ph. 
CDA ziet dat landelijk de minister ook met de administratieve lastendruk bezig is. Vindt dat dit stuk 
de juiste snaar moet raken en uitvoerbaar moet zijn. Heeft een tekstsuggestie voor de PvdA.
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D66 ziet dit stuk enigszins als een open deur. Kan zich helemaal vinden in de woorden van de 
VVD om de motie niet te dwingend te formuleren. Er zullen altijd dossiers zijn waarop niet 
samengewerkt kan worden omdat de visies tussen gemeenten niet altijd overeenkomen.

PvdA realiseert zich dat het een “hel of a job” is en dat hiermee niet alles meteen is opgelost maar 
vindt dat er een start gemaakt moet worden. Neemt de opmerkingen ter harte en kondigt een 
aangepaste motie aan voor de raadsvergadering. 

08. Informatie-uitwisseling commissieleden 
Heiloo-2000 spreekt complimenten uit voor het goede verloop van deze commissievergadering. 

Van deze vergadering is een opname gemaakt. 
Dit verslag is terug te kijken via de website https://www.heiloo.nl/raad-en-college/.

https://www.heiloo.nl/raad-en-college/

